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Številka: 9000-30/2024 

Datum:              18. 11. 2024        

                                                                                                 PREDLOG 

   

 

Z A P I S N I K 

 

 

20. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 18. novembra  2024, ob 15. 

uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Franjo Rozman, Eva Zorko, Luka Žižek, Miha Damiš, Nuša 

Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Blaž Prelog, dr. Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan Klemenc, Jernej 

Čuš, Petek Štefan, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, Sergej Ivanuša, mag. Vlasta Stojak, 

Vladimir Koritnik, Metka Petek Uhan, dr. Uroš Vek, Andrej Lazar, Šeruga Boštjan, mag. Sonja Purgaj, dr. 

Renata Debeljak in Sandra Pjanić. 

 

Svojo odsotnost so v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedali in opravičili:  

Lina Habjanič, Maša Goričan in Alen Hliš. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor mestne uprave, Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, Alenka Korpar, direktorica Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju, 

Matej Gajser, vodja Oddelka za splošne zadeve, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, 

Denis Hrga, Oddelek za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet župana, Zdenka Ristič, Oddelek 

za splošne zadeve in Mirjana Ščavničar Orešek, Oddelek za splošne zadeve. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec, Luka Tetičkovič in Tjaša Gajšek. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 20. redno sejo je županja predlagala 7 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 7. novembra 2024, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

V nadaljevanju je županja navzočim predstavila predlagani dnevni red, kot sledi: 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 19. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2024 

http://www.ptuj.si/
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3. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v vrtcih Mestne 
občine Ptuj 

4. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne službe 

Ptuj d.o.o. za leto 2025 

5. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorice javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj  

b) Predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega sveta za mladino Javnega zavoda za mladino, 

šport in turizem Ptuj 

c) Predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega sveta za šport Javnega zavoda za mladino, šport 

in turizem Ptuj 

d) Predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega sveta za turizem Javnega zavoda za mladino, 

šport in turizem Ptuj  

6. Pobude in vprašanja 

7. Informacije 

a) Poročilo o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe za obdobje januar – 

september 2024 

b) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 – sistemski operater distribucijskega omrežja 

zemeljskega plina (Adriaplin d.o.o.)  

c) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 – odvajanje in čiščenje (Komunalno podjetje 

Ptuj d.d.) 

d) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 – pristanišča, vstopno izstopna mesta 

(Komunalno podjetje Ptuj d.d.)  

e) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta 

Kurentovanje 2022 

f) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta Prenova 

igrišča z umetno travo 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-24, 

PROTI-0, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 19. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 19. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani predlog zapisnika. 

 

2. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2024 

 

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirajo 

predlog odloka. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo z večino glasov podpira predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
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Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka spremembah Odloka o proračunu 

Mestne občine Ptuj za leto 2024, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-22, 

PROTI-0, VZDRŽAN-3) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o uskladitvi cen programov predšolske vzgoje v vrtcih 

Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Dr. Uroš Vek iz svetniške skupine Slovenska ljudska stranka pove, da podpira predlog, vendar ima 

pripombo, ki se nanaša na Vrtec Ptuj. 

Županja pojasni, da je pobuda za spremembo pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec Ptuj prispela v  pisni obliki 

in nanjo se bo pripravil odgovor. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah Sklepa o uskladitvi 

cen programov predšolske vzgoje v vrtcih Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4.  Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne 

službe Ptuj d.o.o. za leto 2025 

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo  soglasno podpirajo predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi letnega programa 

dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2025, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5.a  Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorice javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o soglasju k 

imenovanju Simone Fridl za direktorico javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj. 

 

Odbor socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je seznanil s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 
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Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorice 

javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5.b  Predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega sveta za mladino Javnega zavoda za mladino, 

šport in turizem Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju Jana 

Belšaka, Jasmine Krajnc, Tine Maroh, Lucije Sevšek in Renate Štopfer za člane Strokovnega sveta za 

mladino Javnega zavoda za mladino, šport in turizem Ptuj. 

 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega 

sveta za mladino Javnega zavoda za mladino, šport in turizem Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5.c  Predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega sveta za šport Javnega zavoda za mladino, 

šport in turizem Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Gregorja Drevenška, Borisa Emeršiča, Boštjana Zemljariča, Silve Razlag in Matjaža Gojčiča za člane 

Strokovnega sveta za šport Javnega zavoda za mladino, šport in turizem Ptuj. 

 

Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega 

sveta za šport Javnega zavoda za mladino, šport in turizem Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5.d  Predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega sveta za turizem Javnega zavoda za mladino, 

šport in turizem Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Andreja Klasinca, Klavdije Petek, Marjana Ostroška, Metke Gutschi in dr. Aleksandra Lorenčiča za člane 

Strokovnega sveta za turizem Javnega zavoda za mladino, šport in turizem Ptuj. 

 

Odbor za gospodarstvo se je seznanil s predlogom sklepa. 
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Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu sklepa nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju članov Strokovnega 

sveta za turizem Javnega zavoda za mladino, šport in turizem Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6.  Pobude in vprašanja 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 570/20: 

Pobuda za spremembo pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec Ptuj- možnost vpisa znotraj meseca 

V skladu s trenutno veljavno ureditvijo Pravilnika o sprejemu otrok v Vrtec Ptuj je v 8. členu določeno, da 

lahko starši otroka v vrtec vpišejo le s 1. dnem v mesecu. Zakon o vrtcih (20. člen) takšne omejitve ne 

določa. Zakon opredeljuje zgolj, da morajo biti otroci ob vstopu v vrtec stari najmanj 11 mesecev, ne podaja 

pa zahtev glede časovnega okvira vpisa na mesečni ravni. S tem je Pravilnik o sprejemu otrok v Vrtec Ptuj 

strožji od zakonskih zahtev, kar ustvarja nepotrebne ovire za starše in družine. Kot svetniška skupina SLS 

predlagamo spremembo tega pravilnika, da bo usklajen z Zakonom o vrtcih ter bo omogočal fleksibilnejši 

vpis otrok v vrtec, in sicer znotraj meseca. Trenutna ureditev, ki omogoča vpis otrok le s prvim dnem v 

mesecu, povzroča številne težave, zlasti za starše, ki so samostojni podjetniki, vodijo lastna podjetja ali 

delajo v pogojih, kjer je težko načrtovati daljše bolniške odsotnosti ali koriščenje dopusta po koncu 

porodniškega dopusta. Mnenja smo, da mora Mestna občina Ptuj prisluhniti potrebam teh staršev in sprejeti 

spremembe, ki bodo povečale dostopnost Vrtca Ptuj ter omogočile večjo prožnost pri sprejemu otrok. S 

prilagoditvijo pravilnika bi občina naredila pomemben korak k večji podpori mladim družinam ter k 

spodbujanju usklajevanja poklicnega in družinskega življenja. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 571/20: 

Prenovljena osvetlitev Ptujskega gradu in celotne vedute se naj izvede v obsegu, kot je bila le ta pred 

prenovo.  

Obrazložitev: Ptujska veduta je ena lepših v državi, zato si tudi po prenovi osvetlitve zasluži vsaj tak obseg, 

kot ga je imela pred prenovo. Prenove po navadi naredimo zato, da z njimi dosežemo nek napredek. Zato 

se naj najde sredstva in se vsaj ohrani enak obseg osvetlitve objektov, če že nismo uspeli dodati še 

kakšnega pomembnega objekta za Ptuj.  

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval  

pobudo št. 572/20: 

Naj se preuči možnost spremembe prostorskih načrtov v industrijski coni na Ptuju, ki bi lastnikom zemljišč 

omogočala več kot 60% pozidavo zemljišč. 

Obrazložitev: Na Ptuju nam že tako ali tako primanjkuje zemljišč, ki so namenjena gospodarski dejavnosti. 

To mestu onemogoča razvoj, saj ne moremo pridobiti novih gospodarstvenikov, ki bi investirali v razvoj 

našega mesta. Prav je, da vsaj tem, ki še vztrajajo v našem mestu, stopimo  nasproti in  jim omogočimo 

največ, kar se seveda da v  predpisanih zakonskih okvirjih. 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina SDS je posredoval 

pobudo št. 573/20 (foto): 

za učinkovito ukrepanje, ki bi izboljšalo varnost na cesti in zmanjšalo hrup zaradi prehitrih voznikov na 

lokalni cesti ki povezuje naselja Vičava, Orešje in Čreta. Na odsekih, kjer je to potrebno se naj omeji hitrost 
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na največ 40 km/h in tam kjer še to ni, se naj ustrezno označijo kolesarske poti. Predlagamo tudi postavitev 

vsaj dveh elektronskih opozorilnikov hitrosti. 

Utemeljitev: 

Lokalna cesta, ki povezuje naselja Vičava, Orešje in Čreta je zaradi intenzivnejše gradnje individualnih hiš 

na tem območju Ptuja vedno bolj obremenjena. Pričakuje se, da bo gradnja hiš ob Dravi in na griču, iz 

katerega je lep razgled na Pohorje, Dravsko polje in Haloze vedno bolj zanimiva za investitorje. Lokalna 

cesta je preozka za dvopasovnico in na nekaterih odsekih se 2 osebna vozila težko srečata. Cesta je zelo 

zanimiva za kolesarje, tekače, sprehajalce, … Med njimi so turisti, ki jim je obrežje reke Drave zaradi 

ohranjenosti narave in prijetne klime vedno bolj priljubljeno. Več občanov ob tej cesti se pritožuje zaradi 

pogostih prekoračitev hitrosti, zmanjšane prometne varnosti in posledično prekomernega hrupa. S to cesto 

je povezanih več stranskih ulic in individualnih cestnih priključkov iz katerih je vključevanje zaradi 

prekoračitev hitrosti oteženo in nevarno. 

 

Maša Goričan, svetniška skupina SDS je posredovala 

pobudo št. 574/20: 

Podajam pobudo, da se na pristojno službo naslovi pobuda o postavitvi prometnega znaka, ki omogoča 

zavijanje desno ob rdeči luči na semaforju na križišču Potrčeve in Dornavske ceste. 

Utemeljitev: Takšen prometni znak je mogoče postaviti na območju, kjer je omejitev hitrosti do 50 km/h in 

je zagotovljena preglednost. Ob tem voznik, ki zavija desno, ne jemlje prednosti nobenim drugim vozilom. 

Križišče iz smeri mesta je ob prometnih konicah močno obremenjeno, saj se kolone vozil pogosto raztezajo 

vse do policijske postaje, včasih pa tudi dlje. Uvedba prometnega znaka za zavijanje desno ob rdeči luči bi 

prispevala k večji pretočnosti prometa iz centra mesta ter s tem pripomogla k zmanjšanju zastojev.  

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 575/20: 

Podajam pobudo za izboljšanje osvetlitve in stanja cestišča na Muzejskem trgu, saj trenutne razmere 

predstavljajo resno tveganje za varnost pešcev in voznikov, ki se vsakodnevno gibljejo po tem območju. 

Zaradi slabe osvetlitve na prehodih v neposredni bližini Uprave Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož, prehodu 

pri Interi d.o.o. in prehodu pri Panorami in Parkiriščem pod gradom in dotrajanega cestišča med Intero in 

Knjižnico Ivana Potrča je varnost vseh udeležencev v prometu resno ogrožena, zlasti v večernih urah, ko je 

vidljivost znatno zmanjšana. Pešci, ki prečkajo cesto ali se sprehajajo po tem predelu, so zaradi pomanjkljive 

razsvetljave slabo vidni za voznike, kar predstavlja veliko tveganje za nesreče. Problem je še izrazitejši v 

jesenskih in zimskih mesecih, ko se dan skrajša in postane izjemno temno že v zgodnjih večernih urah. 

Slaba osvetlitev ustvarja občutek negotovosti in nevarnosti, kar negativno vpliva na kakovost življenja 

lokalnih prebivalcev in obiskovalcev mesta. Ti trije prehodi so ključnega pomena za obiskovalce bližnjih 

kulturnih in izobraževalnih ustanov, kot so Dominikanski samostan, Šolski center elektro in računalniška 

šola, Osnovna šola Olge Meglič in Knjižnica Ivana Potrča. Ti objekti pogosto gostijo dogodke in prireditve, 

ki privabljajo številne obiskovalce. Po zaključku teh dogodkov se ljudje v večernih urah vračajo domov, pri 

čemer je prečkanje slabo osvetljenega prehoda za pešce izredno nevarno. Slaba osvetlitev prehoda 

bistveno zmanjšuje vidljivost pešcev, kar povečuje tveganje za nesreče. Druga velika težava je stanje 

cestišča, ki je dotrajano in uničeno, na kar že nekaj let opozarjamo v Svetu za preventivo Mestne občine 

Ptuj. Vozišče na Muzejskem trgu, še posebej na odseku od križišča na naslovu Intera d.o.o. do Knjižnice 

Ivana Potrča, je v slabem stanju z razpokami, udrtinami in drugimi poškodbami. Te razmere ne ogrožajo 

zgolj voznikov, temveč tudi kolesarje, ki so izpostavljeni tveganju, da se pripeti prometna nesreča, zdrsa 

padec ali poškodba. Neravna podlaga predstavlja dodatno nevarnost ponoči, ko je vidljivost zaradi 

pomanjkljive osvetlitve še slabša. Glede na navedene težave podajam pobudo za izvedbo nujnih ukrepov 

za sanacijo omenjenega odseka cestišča in izboljšanje osvetlitve na vseh treh prehodih. Na celotnem 

območju je treba zagotoviti kakovostno cestišče in razsvetljavo, ki bo omogočala varnost v prometu, 

kolesarjev in pešcev. S posodobitvijo in umestitvijo tovrstnih rešitev lahko bistveno pripomoremo k bolj 

varnim šolskim potem kakor tudi varnosti vseh udeležencev v cestnem prometu. 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 576/20: 

Podajam pobudo, da se preveri možnost razširitve ceste od Rance do Puhovega mostu, saj je le-ta dovolj 

široka le za eno vozilo, ob srečanju dveh se je potrebno izogniti na bankine, zaradi česar so bankine pogosto 

uničene in jih je potrebno večkrat letno sanirati.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 577/20 (foto): 

Na Ranci je ostalo po zaprtju lokala precej materiala, steklenic in večjih kosov odpadkov, zato je potrebno 

najemnika pozvati, da odpadke in drugo blago odstrani – glej slike.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 578/20: 

Na socialnih omrežjih je precej debate in kritik o sistemu plačevanja smeti, ki jih občani pripeljejo na Gajke, 

hkrati pa sem zasledila članek v Štajerskem Tedniku, da so se povečala divja odlagališča in so posledično 

inšpektorji bolj aktivni. Ko se je pred leti na mestnem svetu sprejemal odlok glede tega, sem opozorila prav 

na to – da se bo zaradi zaračunavanja pripeljanih smeti na Gajke povečalo število divjih odlagališč, vendar 

je prevladal argument, da morajo za te smeti, ki jih pripelje peščica krajanov, plačati vsi Ptujčani, ter da so 

nekateri ta sistem izkoriščali. Zanima me, ali je kdo računal, koliko stroškov imajo Javne službe s čiščenjem 

takšnih divjih odlagališč, koliko je okolje onesnaženo zaradi zažiganja takšnih smeti na travnikih in poljih, 

ter koliko stroškov v zvezi s tem nastane z aktivnostjo mestnih inšpektorjev ter ali ne bi bilo ceneje, da bi 

uvedli nazaj stari sistem in s tem zagotovili, da divjih odlagališč ne bi bilo.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 579/20: 

Zanima me, ali bo letos v decembru okrasitev mesta enaka kot lani ali pa se je dokupilo dodatne lučke in 

se bo okrasilo tudi drugod, ne le v strogem mestnem centru. Moja pobuda že vsa leta je, da bi se okrasitev 

postopoma širila in bi je bile deležne vse četrtne skupnosti, ter da bi se okrasile vsaj glavne vpadnice v 

mesto.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 580/20: 

Podajam pobudo za celovito zemljiškoknjižno ureditev mej in pravnega statusa parcel na območju 

Krambergerjeve poti, katastrska občina 400 Ptuj, in sicer za parcele št. 303, 305, 307, 313 in 316. Občani 

so pred leti podali vlogo za ureditev mej in rešitev pravnega statusa omenjenih zemljišč, do danes ni prišlo 

do premika v postopku. Občani še naprej plačujejo nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča, čeprav 

gre za zemljišča, ki so bila brezplačno odstopljena v javno last za namen vzpostavitve javne ceste. Te 

parcele ne predstavljajo več stavbnega zemljišča, saj je njihova trenutna namembnost javna cesta v javni 

uporabi, kar pomeni, da ne morejo biti uporabljene za gradnjo stavb. Razumem, da je nakopičeno število 

tovrstnih zadev velik izziv za obravnavo, vendar menim, da bi bilo treba te zadeve obravnavati prednostno. 

Zaradi neskladja med dejansko rabo zemljišč in njihovim pravnim statusom občani neutemeljeno nosijo 

finančne obremenitve, ki niso v skladu z njihovo funkcionalnostjo ali namensko rabo. Predlagam, da se 

vloga preuči, vzpostavi dialog z lastniki in pripravi časovni načrt za rešitev problema. Prav tako predlagam, 

da se občanom do zaključka postopka oprosti ali zmanjša obveznosti za nadomestilo za uporabo stavbnega 

zemljišča. Ureditev tega vprašanja je nujna za zagotovitev skladnosti med zemljiškoknjižnimi evidencami, 

prostorskimi akti in dejansko rabo zemljišč, kar bi zmanjšalo nerazumne obremenitve lastnikov in izboljšalo 

upravljanje prostora na območju občine Ptuj. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 581/20: 
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Podajam pobudo za pridobitev podatkov o številu kršiteljev nezakonitega odlaganja odpadkov v naravi, ki 

ima številne negativne posledice za okolje in zdravje prebivalcev, za kar je nujno, da pridobimo točne in 

ažurne podatke, ki bodo omogočili boljše razumevanje obsega te težave ter prispevali k učinkovitejšim 

ukrepom za preprečevanje takih dejanj. Reševanje tega problema zahteva usklajeno akcijo različnih 

pristojnih služb in organov, kot so Inšpektorat za okolje in prostor, Občinsko redarstvo, policija, ter tudi sami 

občani.  

V ta namen predlagam, da se pridobijo naslednji podatki, ki so ključni za nadaljnje ukrepanje:  

1. število zaznanih kršitev: podatki o številu primerov nezakonitega odlaganja odpadkov, ki so bili 

evidentirani v preteklih letih. Ta podatek bo omogočil ugotoviti obseg problema ter zaznati morebitne trende 

povečanja ali zmanjšanja števila kršitev.  

2. število kaznovanih kršiteljev: pridobitev podatkov o tem, koliko posameznikov in podjetij je bilo dejansko 

kaznovanih zaradi nezakonitega odlaganja odpadkov. To vključuje podatke o vrsti kršiteljev, tako fizičnih 

kot pravnih oseb, ter obseg kaznovanja.  

3. lokacije kršitev: podatki o geografskih lokacijah, kjer so bile kršitve zaznane.  

4. vrednosti kazni: podatki o višini izrečenih kazni za kršitelje ter morebitne razlike v zneskih glede na naravo 

prekrška (npr. količina odloženih odpadkov, vrsta odpadkov, ponavljajoči prekršek ipd.).  

5. izvor kršiteljev: domicil kršiteljev, ali so le-ti prihajali iz Mestne občine Ptuj ali iz drugih območij. To bo 

omogočilo ugotoviti, ali gre za lokalne težave ali pa se kršitve pojavljajo zaradi prisotnosti prekrškov iz drugih 

območij.  

6. pristojne službe: Potrebno je pridobiti informacije o tem, katere službe so ugotovile kršitve in na kakšen 

način. To vključuje podatke o vlogi inšpektorata, občinskih redarjev, policije ter drugih pristojnih služb, ki so 

sodelovale pri zaznavanju in obravnavi teh prekrškov.  

Na podlagi teh podatkov bomo lahko razvili nove strategije na področju ravnanja z odpadki, te informacije 

pa nam bodo omogočile boljši vpogled v obseg problema nezakonitega odlaganja odpadkov v naravi ter 

učinkovitost obstoječih ukrepov. 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje svoboda Ptuj je posredovala  

pobudo št. 582/20: 

Na 20. Redni seji mestnega sveta MO Ptuj dne 18.11.2024, je vodja svetniške skupine Gibanje Svoboda 

Ptuj, Metka Petek Uhan, predstavila pobudo ZA UVELJAVITEV PRAVICE IZ 67. ČLENA ZUJIK-a. V prilogi 

vam pošiljamo obrazložitev pobude Mestnega gledališča Ptuj, ki jo je pripravil direktor Peter Srpčič, kot tudi 

seznam nagrad, ki jih je Mestno gledališče Ptuj prejelo v zadnjih desetih letih. Predlagamo, da MO Ptuj, ki 

je ustanoviteljica javnega zavoda Mestno Gledališče Ptuj, pripravi za Ministrico za kulturo Republike 

Slovenije go. Asto Vrečko pobudo, da se na podlagi 67 člena Zakona o uresničevanju javnega interesa v 

kulturi MGP podeli status javnega zavoda širšega pomena in ta ko omogoči sofinanciranje delovanja JZ 

Mestno gledališče Ptuj z zagotavljanjem sredstev v okviru sistema financiranja občin. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje svoboda Ptuj pove, da so pričakovali razpravo, vendar je 

ni bilo. Pove, da ima pobudo, ki je pomembna za vse javne zavode, ki so državnega pomena. Pove, da bi 

Mestna občina lahko zaprosila za dodatna denarna sredstva v tistih javnih zavodih, ki so tudi državnega 

pomena, saj potem občina ne bi rabila zavodov financirat v takšni višini. To pobudo je že sprejel  Svet 

zavoda javnega zavoda Mestno gledališče Ptuj, pripravljajo se pa tudi drugi zavodi, ki imajo to možnost. 

Poda pobudo, da se zadeva obravnava. 

Županja pojasni, da se bo pobuda preučila, če pa imajo še kakšno pisno gradivo naj pošljejo. 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje svoboda Ptuj pove, da bodo pobudo poslali. 

 

7. Informacije 

 

a) Poročilo o poslovanju in izvajanju posamezne gospodarske javne službe za obdobje januar 

– september 2024 

 



9/9 

b) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 – sistemski operater distribucijskega 

omrežja zemeljskega plina (Adriaplin d.o.o.) 

 

c) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 – odvajanje in čiščenje (Komunalno 

podjetje Ptuj d.d.) 

 

d) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2023 – pristanišča, vstopno izstopna mesta 

(Komunalno podjetje Ptuj d.d.) 

 
e) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta 

Kurentovanje 2022 

 

f) Dokončno poročilo Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj o izvedbi nadzora projekta 

Prenova igrišča z umetno travo 

 
Županja Nuška Gajšek je obvestila, da bo 

 

 v ponedeljek, 25. novembra 2024, v mestnem jedru, Katarinin sejem 

 

 v ponedeljek, 2. decembra 2024 ob 17. uri, na Mestnem trgu,  Prižig lučk  

 

 v torek, 3. decembra 2024, v Stari steklarski,  Prireditev ob mednarodnem dnevu invalidov, v 

organizaciji Sveta za invalide Mestne občine Ptuj 

 

 v četrtek, 5. decembra 2024 ob 10. uri, v poročni dvorani, Sprejem naj prostovoljcev, ob 

mednarodnemu dnevu prostovoljcev 

 

 v soboto, 7. decembra 2024 med 10. in 22. uro, v Stari steklarski, Lokalkov praznični bazar 

 

Dejan Rožmarin iz svetniške skupine Nova Slovenija - Krščanski demokrati povabi vse in pove, da bo v 

petek, 29. novembra, ob 19. uri v minoritski cerkvi sv. Petra in Pavla  dobrodelni koncert Karitas ptujske in 

završke dekanije.  

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila z informacijami. 

Ker je bil dnevni red 20. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 15.15 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Mirjana Ščavničar Orešek županja 


